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Jegyzőkönyv 

Készült: Kőröstetétlen Község Önkormányzat Képviselő-testületének 2023. december 4-én 
megtartott, 16:00 órakor kezdődő nyilvános közmeghallgatásán. 

Ülés helye: Müvelődési Ház - Díszterem 

Jelen vannak: Pásztor Roland polgármester, Szerdai Károly alpolgármester, Farkas Béláné 
képviselő , Farkas Mónika képviselő , Vágó Béla képviselő 

Tanácskozási joggal jelen van: Dr. Szoboszlay Árpád Károlyné Ceglédi KÖH aljegyző, Sziváki 
Ibolya Ceglédi KÖR Szervezési Iroda jegyzői megbízott, Sipos Nikoletta Ceglédi KÖH Pénzügyi 
Iroda - irodavezető , Mádi Csaba Ceglédi KÖH Adóigazgatási Iroda - irodavezető , Gyenge Ilona 
Ceglédi KÖH Pénzügyi Iroda - pénzügyi ügyintéző 

Jegyzőkönyvvezető: Jávorszkiné Lászki Emese Ceglédi KÖH Szervezési Iroda előadó. 

Pásztor Roland polgármester: Üdvözli a megjelenteket. Bemutatja a meghívott vendégeket a 
megjelent lakosságnak, és külön köszönti a Ceglédi Közös Önkormányzati Hivatal részéről Dr. 
Szoboszlai Árpád Károlyné aljegyző asszonyt, Sziváki Ibolya jegyzői megbízottat, Sipos 
Nikoletta pénzügyi irodavezető asszonyt, Mádi Csaba adóhatósági irodavezető urat és Gyenge 
l lona pénzügyi ügyintézőt. 

A jelenléti ív alapján megállapítja, hogy az 5 tagú testületből 5 fő jelen van, a testület 
határozatképes. 
A jelenléti ív a jegyzőkönyv melléklete. 

Pásztor Roland polgármester: Most szeretném ismertetni az idei év fejlesztéseit, eseményeit. 
Igyekszem rövid lenni , de nagyon sok minden történt az idei évben is. 
Februárban elkészült a Dózsa György és a Jászkarajenői utat összekötő járda. Megtörtént a kiégett 
kazánház újjáépítése, immár géptárolóként üzemel. Befejeződött a Jászkarajenői út 3. szám alatt 
lévő önkormányzati lakás felújítása, immár Civil Házként üzemel. A Nyugdíjas Klub már 
birtokba is vette, rendszeresen ott tartják az összejöveteleiket. Az épület előtt az utcafronti részen 
egy felújított tüzoltókocsi kapott helyet, fedett helyen védve az időjárástól. Ez a tüzoltókocsi 
Angyal Tibor önzetlen felajánlásával lett felújítva, ezúton is köszönjük a munkáját. 
Szeptemberben a Temetőben egy felújított, zöldhulladéktároló és illemhelyiség került átadásra. 
Ezek a beruházások a magyar kormány támogatásával a magyar falu program keretén belül 
készültek el. A játszótérnél utcafronti kerítés készült el a gyermekek védelme érdekében. 
Befejeződött a Millenniumi Árpád Emlékmü teljeskörü renoválása, ezzel egy időben az Árpád 
Ligetben lévő Székelykapu is felújításra került. Emléktáblát avattunk néhai Pásztor Imre 
polgármester úr tiszteletére. Kialakításra került 2 db ívókút is a Játszótér, és az Óvoda területén. 
Nagyszabású rágcsálóírtás történt az Alkotmány utcában. A Temetőben , több veszélyes, száraz fát 
kellett kivágni elsősorban a sírok védelme érdekében. Folytatódtak a faültetések a Játszótér után 
az Árpád Ligetben, az Iskolában, és az Óvodában. Az elmúlt egy évben több mint 20 csemete 
került kiültetésre, nagy részük Vágó Béla képviselő úr jóvoltából. 
Most a rendezvényekről röviden, pár gondolatot szeretnék mondani. A Müvelődési Házban 
folyamatosak voltak a bálok, kulturális rendezvények. Megtartottuk a hagyományos 
Gyermeknapot, Államalapító Szent István ünnepét, és tegnap meggyújtásra került az első adventi 
gyertya is, a tavalyi évben elindított Adventi ünnepségsorozaton. Az Adventi ünnepségsorozat 
jelenleg is tart, amelyre tisztelettel hívjuk és várjuk Önöket a következő vasárnapokon: 
decemberi 0„ december 17. December 24-én a Templomban 20.00 órakor lesz az ünnepi 
Szentmise. Részt vettünk Cegléden a Laska Fesztiválon, beneveztünk a Virágos Magyarország 
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versenyre, melyen a szakmai zsűri díját kaptuk. Részt vettünk a Te Szedd szemétgyűjtő akcióban. 
Csatlakoztunk az országos könyvtári napokhoz, ahol egy hetes program sorozatot szerveztünk. 
Megtartottuk a Magyar Kultúra Napját is. 
A Bursa Hungarica ösztöndíjpályázathoz idén is csatlakoztunk, amiben nyolc felsőoktatásban 
tanuló diákot tud támogatni Önkormányzatunk: 7 db „A" és 1 db „B" típusú pályázat beérkezése, 
mind támogatásra került az Önkormányzatunk részéről. Új kezdeményezés az idei évben az 
újszülötteknek BABA-MAMA csomag, és a 80. és 90. életévet betöltött lakosaink személyes 
köszöntése. Nagyszabású adománygyűjtést is szerveztünk. A helyi családokon kívül a Katolikus 
Caritasnak és a Máltai Szeretetszolgálatnak ajánlottuk fel az összegyűjtött adományokat. 
Anyagiakkal és a rendelkezésünkre álló eszközökkel is támogatjuk a helyi civil szervezetek 
munkáját. Itt gondolok a Nyugdíjas Klubra, a Polgárőrségre és a Kőröstetétlenért Egyesületre. 
Ezúton is köszönöm munkájukat! 
Idén is volt faosztás . A kazánház tűzből megmaradt fát osztottuk szét Szerdai Károly 
alpolgármester úr újbóli kezdeményezésére. 116 db igény érkezett be, és minden igényt 
kielégítve, mindenki kapott fát. 
Tájékoztató jellegű helyi újság kiadását indítottuk el , a következő lapszám napokon belül 
megjelenik. A templomban szükségessé vált a gázkazán cseréje. Ezt is el kellett végeznünk. Idén 
is biztosítunk a nyugdíjkorhatárt betöltött lakosaink részére 10.000,- Ft értékű Penny ajándék 
utalványt. Az ajándék utalvány átvétel ideje és helye: 2023. december 6. és 7. (8.00 - 16.00) 
szerda és csütörtök, az önkormányzat épületének Díszterme. 
Karácsonyhoz közeledtével ismét ünnepi díszbe öltözött a falu , és felkerült a díszkivilágítás is, 
mindenki örömére. Nagyon köszönöm mindenki munkáját, aki ebben segített és részt vett! A jövő 
évben is, aki a Művelődési Házunkat szeretné használni azoknak a költségeket viselni kell. A 
bérlei díj összege jövőre sem változik. A bérleti díj tartalmazza a fűtést, a villanyszámlát, és a 
mosdó használatát (papírtörlő , WC papír, folyékony szappan), valamint a takarítási költségeket is. 
A nagy terem bérleti díja nyári időszakban (04.01-09.30): 30.000,- Ft+ ÁFA összesen: 38.100,
Ft, a téli időszakban ( l 0.01-03.31 )40.000,-Ft + ÁFA összesen: 50.800,- Ft. A klub helység 
egységesen: 25.000,-Ft +ÁFA összesen 31.750,- Ft. 
Adóemelés és új adó bevezetése jövőre sem lesz, tehát 2024-ban is ugyan annyit fizetünk, mint 
idén. A gazdálkodásunk stabil, minden számlánkat pontosan és időben kifizetjük. Az 
önkormányzat kötelező feladatait teljes mértékben ellátjuk. 
Ennyit az idei történésekről. Most röviden a jövő évi tervekről szeretnék pár gondolatot 
elmondani. Az iskolánál tornaterem kialakítása van tervben. Az egyházzal közösen szeretnénk 
pályázatot benyújtani erre a projektre. A temetőnél a kerítést is fel szeretnénk újítani . A Civil Ház 
előtti utcafronti végleges kerítés kialakítása, valamint a telek oldalsó kerítéseinek elkészítése. 
Ugyanitt parkoló építése és parkosítás van tervben a Magyar Falu pályázat keretein belül. 
Továbbá tervben van egy munkaeszköz beszerzése is. Egy síkfalmetszőt szeretnénk vásárolni, ami 
a kerékpárút melletti gallyak vágásában segítene. A távlati fő tervek között szerepelnek az 
energiahatékonysági beruházások is, itt elsősorban napelemmel kombinált talajszondás 
hőszivattyús fűtési rendszerek kialakítása a cél. Jövő évben megvalósul a szennyvíz átemelő 
szivattyúk elektronikus vezérlésének is a teljes cseréje. Ez három szivattyút érint. Ez nem 
látványos beruházás, de elengedhetetlen a mindennapi életünkhöz. A rendszer több mint 25 éves. 
Utoljára, de nem utolsó sorban nem szeretném kikerülni a jövő évi választásokat sem. Jövő év 
júniusában Európai Uniós és önkormányzati választások lesznek. Ha a Jó Isten engedi és ad elég 
erőt, kitartást indulni szeretnék, mint polgármester-jelölt, illetve az itt ülő képviselők is arról 
tájékoztattak, hogy indulni szeretnének a jövőévi választásokon. Farkas Béláné, Farkas Mónika, 
Szerdai Károly, és Vágó Béla. Arra kérem Önöket, hogy amennyiben engem megtisztelnek 
bizalmukkal , Őket is támogassák, hogy a terveinket a megvalósulás kövesse! 
Az önkormányzatnál elhelyezett dobozba nem érkezett semmilyen észrevétel és kérdés, továbbá 
e-mailen sem, de ennek ellenére szeretném megkérdezni , hogy van-e valakinek valamilyen 
észrevétele, illetve kérdése? Ha igen, kérem álljon fel , és tegye fel! 
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Tegnap én egy személy megkeresést kaptam Berdó Erzsébet 2745 Kőröstetétlen, Új utca 16. szám 
alatti lakostól. Ö most nem tud itt lenni, de ennek ellenére szeretném tolmácsolni a kérését. Az 
Arany János Híd és a zöldséges felé nagyon sötét van és oda egy világítást javasolt, olyan 
napelemes megoldást, mint a Kőröstej Kft. előtt. A híd és a bolt után van egy kanyar is, ami 
nagyon sötét és beláthatatlan naplemente után. Én ezt a kérést, teljesen szükségesnek tartom . Meg 
is rendeljük hozzá a szükséges anyagokat, lámpákat. Ha emlékeim nem csalnak, már többször is 
elhangzott ez a kérés a régebbi Falugyűléseken , azonban elmaradt. 
Most az E-on kérését tolmácsolom Önök felé. Az elmúlt időszakban végeztek a községünkben 
gallyazást, és szó szerint mintha egy tájfun vonult volna végig a településünkön. Az elmúlt két 
évben nem végeztek ilyen gallyazást, de most szerintem bepótoltak mindent. A villanyvezetékek 
alá körültekintően ültessünk növényeket, mivel az itt élő lakosság dolga és felelőssége , hogy az ne 
kerüljön közel a vezetékhez. Köszönöm szépen én ennyit szerettem volna elmondani. 
Megkérdezi , hogy van-e valakinek bármilyen kérdése, észrevétele akár az elhangzottakhoz, akár 
bármivel kapcsolatban. 

Göncöl Ilona 2745 Kőröstetétlen, Alkotmány utca 5. szám alatti lakos: Köszönöm szépen a szót. 
A tavalyi évben elhangzott egy kérés a Falugyűlésen az egyik hölgytől , hogy az Abonyi úton egy 
beállót kellene kialakítani a buszhoz várakozók részére. Az egyik oldalról, helyezze át a másik 
oldalra az önkormányzat. Én nap mint nap ott járok el , de ez még a mai napig nem tö1iént meg. Én 
azt javaslom, hogy ez legyen beépítve a jövőévi tervei közé az önkormányzatuknak. 

Pásztor Roland polgármester: Igen, köszönjük szépen a javaslatot. Ez a Szolnoki úton merült fel. 
Egész évben észben tartottuk ezt a dolgot is, de sajnos nagyon nehéz a közút mellett bármit is 
elhelyezni , kialakítani. Figyelni kell a védőtávolságokra, és tervek is kellenek hozzá. Ott nem sok 
helyünk van, de tervben van, nem feledkeztünk meg róla. Köszönjük szépen az észrevételedet. 

Göncöl Ilona 2745 Kőröstetétlen , Alkotmány utca 5. szám alatti lakos: A másik, hogy kaptam a 
nyáron egy igen számomra sértő hangvételű levelet Tőled , Polgármester úr, a Dózsa György úti 
ingatlanom gazos állapota miatt. Én egyeztettem az önkormányzattal , hogy időközben eladásra 
került az ingatlan. Mi egy kis település vagyunk, igazán muszáj ilyen hangvételű leveleket írni 
egymásnak? Nem tudom , hogy más is kapott ilyen hangvételű levelet, vagy csak személyesen 
engem tisztelt meg Polgármester úr ezzel. Miért nem lehet ezt szóban elintézni, megbeszélni? Már 
5 éve itt lakom a faluban, de még ilyen incidensben nem volt részem. 

Pásztor Roland polgármester: Elnézésedet kérem, ha Te így gondolod, hogy ez sértő volt. A 
településünk életében nagyon fontos , hogy a házak és azok környezete rendezett legyen. 
Folyamatosan keresnek meg engem is, hogyha a szomszédoknak elhanyagolt az ingatlana, és 
elsősorban tőlem vá1ják a megoldást. Nagyon fontos , hogy az ingatlanok rendezettek legyenek, 
mert az utóbbi években 30%-kal megnövekedtek a községünkben az ingatlan árak, és ezt a 
későbbiekben is tartani szeretnénk. 

Göncöl Ilona 2745 Kőröstetétlen, Alkotmány utca 5. szám alatti lakos: Amit még el szeretnék 
mondani , hogy nagyon sok esetben rendezetlen a házszám és a helyrajzi szám kérdés. Ez akkor 
jelent elsősorban nagy problémát, amikor lakóhelyet szeretne valaki itt létesíteni , illetve a 
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kommunális hulladék elszállítást szeretné átírattatni. Nem tudom ez hány darab ingatlant érint, de 
tervezi esetleg a jövőben az önkormányzat ennek a rendezését? 

Pásztor Roland polgármester: Természetesen, igen tervezzük. Tudok a problémáról, több ingatlant 
is érint. Sajnos itt több évtizedes elmaradások voltak, de tervben van a felülvizsgálata ennek. 
Köszönjük, hogy felhívtad erre is a figyelmünket. 

Göncöl llona 2745 Kőröstetétlen, Alkotmány utca 5. szám alatti lakos: Nagyon sajnálom, hogy 
nem értesültem erről a rágcsálóírtásról , mert ez érintette volna az Alkotmány utca azon részét is, 
ahol én élek. 

Pásztor Roland polgármester: Sajnálom, de az Alkotmány utca másik részén volt a rágcsálóirtás. 
Megkérdezi, hogy az elhangzottakhoz van-e több kérdés, egyéb hozzászólás, egyéb észrevétel. 

Pásztor Roland polgármester a közmeghallgatás zárásául , minden résztvevőnek megköszöni a 
megtisztelő jelenlétet, és Áldott, Békés Karácsonyi Ünnepeket, valamint Eredményekben és 
Egészségben Gazdag Boldog Új Évet kíván Maga és a Képviselő-testület nevében Mindenkinek! 

Mivel több kérdés, egyéb hozzászólás és egyéb észrevétel nem hangzott el , Pásztor Roland 
polgármester a közmeghallgatást 16:25 órakor berekeszti. 

Dr. Diósgyőri Gitta 
címzetes főjegyző 

nevében és megbízásából eljáró 

K.m.f. 
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